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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018 

2500 EA  DEN HAAG  

 

 

 

Datum 17 oktober 2012  

Onderwerp Beantwoording Kamervragen Lid Kooiman (SP) over het onderzoek 

naar de gebeurtenissen in Haren (4 oktober 2012) 

 

 

 

In antwoord op uw brief van 4 oktober 2012 deel ik u mee dat de schriftelijke 

vragen van het lid Kooiman (SP) van uw Kamer over het onderzoek naar de 

gebeurtenissen in Haren (ingezonden 4 oktober 2012) worden beantwoord zoals 

aangegeven in de bijlage bij deze brief. 

 

 

 

De Minister van Veiligheid en Justitie, 

 

 

 

 

I.W. Opstelten  
 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Directoraat-Generaal 

Politie 

Programma Regie en 

Strategie 
  

Schedeldoekshaven 200 

2511 EZ  Den Haag 

Postbus 20301 

2500 EH  Den haag 

www.rijksoverheid.nl/venj 
  

  

Ons kenmerk 

310835 
  

Uw kenmerk 

2012Z16729 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Minister van Veiligheid en 

Justitie over over het onderzoek naar de gebeurtenissen in Haren 

(ingezonden 4 oktober 2012) 

 

 

1 

Bent u bekend met het standpunt van de Nederlandse Politiebond (NPB) 

dat het onderzoek naar de rellen in Haren te lang duurt?1 

 

Antwoord vraag 1: 

Ja 

 

  

2 

Deelt u de mening dat een half jaar voor een dergelijk onderzoek wel 

lang is, vooral vanwege het feit dat agenten iedere dag met een 

soortgelijke situatie te maken kunnen krijgen en het van belang is lessen 

te trekken uit de gebeurtenissen in Haren? 

 

3 

Bent u bereid de mogelijkheden te bespreken met de commissie, die dit 

onderzoek verricht, om dit onderzoek te versnellen en zo mogelijk eerder 

met deelconclusies te komen die van belang zijn voor de rol van de politie 

en de mogelijkheden dergelijke rellen te voorkomen? Zo nee, waarom 

niet? 

 

Antwoord vraag 2 & 3:  

De lokale driehoek van Haren is opdrachtgever van het onderzoek naar de rellen 

in Haren. Ik acht het van belang dat het onderzoek zorgvuldig en met een gevoel 

voor urgentie wordt uitgevoerd.  

De voorzitter van de commissie, de heer Cohen, heeft mij laten weten dat hij dit 

gevoel van urgentie deelt. De commissie doet zorgvuldig en degelijk haar werk en 

zal zo spoedig mogelijk met aanbevelingen komen voor politie, gemeenten en 

OM. Mocht het zo zijn dat, zonder die gedegenheid en zorgvuldigheid in het 

geding te laten komen, het onderzoek ook eerder kan worden afgerond, dan zal 

dat ook gebeuren. 

 

 

                                                
1 http://www.nu.nl/binnenland/2923816/onderzoek-rellen-haren-duurt-politiebond-

lang.html  
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